

香港管理專業協會李國寶中學家長教師會

HKMA David Li Kwok Po College Parent-Teacher Association

8 Hoi Wang Road, Mong Kok (West), Kowloon, H.K. 香港九龍旺角〔西〕海泓道八號 電話 Tel: 2626 9100 傳真 Fax: 2626 9311 電郵 Email: hkmadlkpc.pta@gmail.com

各位家長:

第十二屆家長教師會委員就職典禮暨團年盆菜晚宴

爲慶祝農曆新年,本會將於 2013 年 1 月 25 日舉行團年盆菜晚宴,並於晚會上由各位會員及家長見証新一屆委員就職。活動詳情如下:

日期 : 2013年1月25日(星期五)

時間:晚上7時至9時

地點 : 學校禮堂

內容 : 盆菜晚宴(可選擇葷菜或素菜)、抽獎遊戲、頒發謝函予去屆家教會委員、第十二屆新委員就職典

禮及頒發委任證書

費用 : 會員、學校職員及學生 - 每位\$68

非會員及任何家屬 - 每位\$88

* 大小同價

座位編配 : 座位由家教會安排。如有特別要求,請於報名表內列出。

報名 : 請家長塡妥報名表格,連同所需費用(支票抬頭請寫「香港管理專業協會李國寶中學家長教師

<u>會</u>」),於 2012 年 12 月 20 日至 2013 年 1 月 3 日 (星期四)內交回學校家教會信箱或 貴子弟

之班主任。

查詢 : 請電郵 hkmadlkpc.pta@gmail.com 與本會聯絡

請踴躍參與上述慶典晚宴,好讓家長及師生們聚首一堂,預祝蛇年的來臨!

此外,本年度的會員証已經發出,如會員仍未收到會証,請與我們聯絡。

第十二屆家教會常務委員會主席



岑健明先生 謹啓

2012年12月18日

* 請刪除不適用者

【請於2012 年 12 月 20 日 (星期四)至 2013 年 1 月 3 日 (星期四)內交回學校家教會信箱或 貴子弟之班主任】

本人	(先生/女士/太太)	* 是 / 不是	家長教師會會員
會員編號:		:	
學生姓名:		_ 班別:	()
參加人數: 會員/學生:	位 X \$68 = \$		
非會員/家屬:	位 X \$88 = \$		
合共金額: \$	支票號碼:	_ 銀行名稱:	
是否素食者? *是 / 不是			
特別座位編配要求:			



香港管理專業協會李國寶中學家長教師會

HKMA David Li Kwok Po College Parent-Teacher Association

8 Hoi Wang Road, Mong Kok (West), Kowloon, H.K. 香港九龍旺角〔西〕海泓道八號

電郵 Email: hkmadlkpc.pta@gmail.com

December 18, 2012

The 12th PTA Inauguration Ceremony cum "Basin Feast" Dinner Party

Dear Parents.

To celebrate the festive time of Lunar New Year, the PTA will organize a "Basin Feast" dinner party on January 25, 2013. We will also arrange the Inauguration Ceremony for our new PTA executive members on that night. The details are as follows:

Date: Friday, January 25, 2013
Time: 7:00 pm – 9:00 pm
Venue: School Hall at the College

Programme: Basin Feast (Poon Choi) dinner (either a meat dish or a vegetarian dish), lucky draw, presentation

of certificates to the members of the 11th Executive Committee and an Inauguration Ceremony for

the members of the 12th Executive Committee

Fee: PTA Parent-members, staff and students - \$68 per person

Non-members (including family members of PTA members) - \$88 per person

* the same fee for adults and children

Seating: Seats will be arranged by the PTA unless previous requests have been made. (Please indicate at

the time you submit your reply slip if you wish to request any special seating arrangements)

Enrolment: Please complete the Enrolment Form and return it with a cheque payable to the "HKMA David Li

Kwok Po College PTA", to the PTA mailbox or to your child's class teacher for the period from

December 20, 2012 (Thursday) to January 3, 2013 (Thursday).

Enquiries: Should you have any enquiries, please contact us by email: hkmadlkpc.pta@gmail.com

Parents or Guardians are welcome to join the above PTA Inauguration Ceremony cum "Basin Feast" Dinner Party so as to celebrate the coming Chinese New Year.

Besides, the PTA membership cards have been issued. Please contact us if you have not received it.

Regards,

Mr Shum Kin-ming

Chairperson of the 12th Executive Committee of the Parent-Teacher Association

The 12th PTA Inauguration Ceremony cum "Basin Feast" Dinner Party Enrolment Form

[Please return the Enrolment Form with a cheque to either the PTA Mailbox or to your child's class teacher for the period from December 20, 2012 (Thursday) to January 3, 2013 (Thursday).]

I, Mr. /Ms /Mrs		, *am / am not a PTA parent-member.		
Membership no.:		_Contact no.:		
Student name:		Class:	(_)
No of Participants:	PTA member/ Student:	No of person	_ X \$68 = \$	
	Non-PTA member/ Family member:	No of person	_ X \$88 = \$	
Total: \$	Cheque no:	Bank:		
Are you a vegetari	an? *Yes / No			
Special seating arr	rangement:			

*Please delete as appropriate